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Pandemia koronawirusa trwa. Dużo mówi się o konieczności szukania oszczędności
wszędzie tam, gdzie jest to możliwe. Na myśl szybko przychodzą imprezy...

Temat poruszyła podczas dzisiejszej sesji Rady Miejskiej w Iławie radna Ewa Jackowska. Pytała
konkretnie o tegoroczną edycją Festivalu Soundlake, gdyż w sprawozdaniu z działalności
burmistrza znalazła się informacja o jego udziale w spotkaniu dotyczącym tej właśnie imprezy,
zaplanowanej wcześniej na koniec tegorocznych wakacji.

- Czy nie zastanawialiście się Państwo, czy nie zrezygnować z tego w tym roku, w
kontekście tego, co się dzieje obecnie w kraju? - zapytała radna Ewa Jackowska.

- To było spotkanie typowo organizacyjne, podsumowujące to, co dotychczas
udało się zorganizować przed edycją 2020 - wyjaśnił burmistrz Dawid Kopaczewski,
podkreślając, że organizacja dużej imprezy to zawsze wysiłek wielomiesięczny,
rozpoczynający się na długo przed planowanym wydarzeniem. 



Jak powiedział burmistrz, imprezy w sezonie letnim 2020 będą najprawdopodobniej odwołane,
zawieszone, albo przeniesione na inny termin. Soundlake także najprawdopodobniej nie dojdzie do
skutku.

Dni Iławy, Złota Tarka, inne imprezy letnie - wszystkie decyzje dotyczące tych wydarzeń są
wstrzymane, miasto nie podejmuje żadnych nowych zobowiązań finansowych. Burmistrz
zapewnił też, że - odnośnie imprez, co do których już poczyniono przygotowania - są zapisy
umożliwiające miastu wycofanie się z nich. Jednocześnie burmistrz skomentował, iż bierze pod
uwagę możliwość, że sytuacja szybko się poprawi, a wtedy będą podejmowane odpowiednie kolejne
decyzje.
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